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جهت تحقق شعار »جهش تولید«؛

نقش راه دولت به استانداران
 ابلاغ شد

رئیس دفتر رئیس جمهوری در بخشنامه ای به استانداران 
سراسر کشور خواستار برنامه ریزی، پیگیری و ارائه گزارش 
درباره اجرای سیاست هایی شد که در جلسه سوم تیرماه 
رئیس جمهوری با استانداران تحت عنوان »برنامه ریزی و 
تلاش ملی برای تحقق شعار جهش تولید« مطرح شده بود.
به گزارش »دنیای هوادار«، رئیس جمهوری جلسه سوم 
تیرماه بر ضرورت ادامه خدمات و انجام مسئولیت های 
مجموعه دولت تا آخرین دقیقه، تکمیل پروژه های نیمه 
کاره، کمک به کاهش فشارهای ناشی از کرونا و تحریم که 
بر مردم وارد می شود و در عین حال تشریح دستاوردهای 

دولت در هر استان و منطقه تأکید داشت.
در این راستا، محمود واعظی در بخشنامه ای که روز یکشنبه 
خطاب به استانداران ارسال کرد، از آنان خواست در شرایطی 
که دولت دوازدهم در سخت ترین روزهای تاریخ معاصر 
ایران عهده دار مسئولیت است، تلاش تا آخرین لحظه را 

وظیفه دینی، انقلابی و ملی خود بدانند.

استانداران برای کنترل قیمت ها تلاش کنند

رئیس دفتر رئیس جمهوری، استانداران را مکلف به تلاش 
در جهت کنترل قیمت ها کرده و تأکید کرده است: وزیران 
و استانداران باید راه حل های مناسب خود را برای برداشتن 
فشار از روی دوش مردم و کمک به عبور از شرایط جاری 

ارائه کنند.
استانداران از اتخاذ هرگونه تصمیم سیاسی و جناحی پرهیز 

کنند
این بخشنامه همچنین از استانداران خواسته در فرصت 
باقی مانده از عمر دولت در وحدت و تواضع با مردم از اتخاذ 
هرگونه تصمیم سیاسی و جناحی بپرهیزند و با شریک 
کردن همه مردم و جناح ها و با تأکید بر حضور جوانان، 
زنان، اقوام و مذاهب مختلف تمرکز خود را بر حرکت سریع تر 

و پربارتر به سوی تأمین منافع مشترک قرار دهند.

فهرست املاک و زمین های مازاد استان ها در اختیار دولت 
قرار گیرد

در این بخشنامه بر مبنای سیاست های اعلامی اخیر دولت در 
راستای حل مشکل مسکن از استانداران خواسته شده است 
فهرست املاک و زمین های مازاد استان را با مشخصات، 
موقعیت و متراژ دقیق از طریق وزیر کشور در اختیار دولت 
قرار دهند. واگذاری زمین ارزان یا در مواردی رایگان به تولید 
کنندگان مسکن و سرمایه گذاران از جمله سیاست هایی است 

که در این بخشنامه مورد تأکید قرار گرفته است.
رئیس دفتر رئیس جمهوری در این بخشنامه با اتکا به 
تأکید رئیس جمهوری بر تکمیل پروژه های نیمه تمام و 
تبدیل سرمایه های منجمد به مولد به استانداران تکلیف کرد 
مشخصات پروژه های مهمی را که تکمیل و بهره برداری آن 
ها تا پایان عمر دولت امکان پذیر است را در اختیار دولت 

قرار دهند.

از مولدسازی معادن تا واگذاری پروژه های نیمه تمام

براساس این سیاست ابلاغی، استانداری ها موظف هستند 
با شناسایی معادن بزرگی که بهره برداری از آن ها معطل 
مانده است به افرادی که معادن در اختیار آن ها است 
مهلت کوتاهی برای مولد ساختن شان بدهند و در صورتی 
که آن ها نتوانستند در موعد مقرر بهره برداری کنند، معادن 

را آزاد کنند.
این بخشنامه بر واگذاری پروژه های نیمه تمام که منجمد 
مانده است و بزودی تکمیل نمی شود تأکید دارد و بر اساس 
آن این واگذاری ها به شرط آنکه سرمایه گذاران بتوانند در 
با  کنند می تواند  نهایی  و  تکمیل  را  پروژه  زمان محدود 

شرایطی به صورت رایگان صورت بگیرد.

سخنگوی رئیس جمهوری روسیه اعلام کرد: گفت وگوی 
سه جانبه سران ایران، روسیه و ترکیه درباره سوریه فردا 

چهارشنبه به صورت وبینار برگزار می شود.
دولتی  خبرگزاری  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
ریانووستی روسیه، دمیتری پسکوف با تایید این خبر گفت: 
ولادیمیر پوتین، حسن روحانی و رجب طیب اردوغان فردا 

به صورت ویدئویی با یکدیگر تبادل نظر خواهند کرد.
محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه ایران چندی پیش در 
سفر به مسکو گفته بود که سران ایران، روسیه و ترکیه در 
فرمت مذاکرات آستانه بزودی نشست سه جانبه به صورت 
اجازه دهد نشست  اگر شرایط  برگزار می کنند و  وبینار 

حضوری هم برگزار خواهد شد.
وی افزود: ما نگران اوضاع سیاسی و اقتصادی سوریه و 

تلاش های آمریکا برای اعمال فشار بر این کشور هستیم 
که بر مردم عادی تاثیر می گذارد.

ظریف ادامه داد: آمریکا همه تلاش های ممکن را بکار می 
گیرد تا منطقه ما و سوریه را بی ثبات کند و آن ها نمی 

توانند به اهداف خود دست بیابند.
ششمین نشست سران آستانه قرار بود به میزبانی ایران 
برگزار شود اما شیوع گسترده کرونا دیدار سران کشورهای 

ضامن صلح آستانه را به تاخیر انداخت.
مذاکرات آستانه از حدود سه سال پیش با مشارکت ایران، 
روسیه و ترکیه برای پایان دادن به بحران ۹ ساله جنگ 
داخلی در سوریه آغاز شد و در پی آن بخش اعظمی از 
خاک سوریه به حاکمیت دولت قانونی این کشور درآمد 

و حکومت گروه تروریستی داعش در آن به پایان رسید.

خبر اول

امروز؛

پوتین، روحانی و اردوغان گفت وگو می کنند

دولت و مردم

»وزیر بهداشت«: 

ایران وارد عرصه تولید واکسن کووید ۱۹ شد

ایران  گفت:  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر 
گام های بسیار موثری را در تولید واکسن کووید ۱۹ 
برداشته و بزودی فاز آزمایش انسانی این واکسن آغاز 

می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، سعید نمکی روز گذشته در 
مراسم افتتاح نمایشگاه بین المللی دارویی فارمکس 
برای  ما  خوش  خبر  افزود:  بهداشت  وزارت  در   ۲۰۲۰
مردم این است که خوشبختانه گامهای بسیار موثری 
در تولید واکسن کووید ۱۹ در کشور برداشته شده است. 
در چهار ماه گذشته به طور نزدیک فعالیت دانشمندان 
ایرانی را در تولید این واکسن دنبال کرده ام. نتایج 
بسیار امیدوار کننده است. تست حیوانی این واکسن با 
موفقیت طی شده و بزودی فاز کلینیکال ترایال تست 

انسانی این واکسن آغاز می شود.
وی گفت: سال ۹۸ سال بسیار سختی بود و با وجود 
سختی ها و فشار تحریم توانستیم ۲۰ درصد و حدود 
داشته  دارویی صرفه جویی  ارز  در  یورو  ۶۰۰ میلیون 
باشیم در حالی که پیش بینی کارشناسان افزایش ۴۰ 

تا ۵۰ درصدی ارز دارویی بود.
وزیر بهداشت ادامه داد: با همکاری سازمان غذا و دارو 
می  و  داشت  داخل  تولید  که  محصولی  هر  واردات 
توانست تولید ملی را لگدمال کند ممنوع کردیم و به 
گونه ای عمل شد که حتی یک بیمار در کشور برای 

تهیه داروهای اساسی در داروخانه ها سرگردان نشد.

ایران تولید  افزود: حلقه مفقوده صنعت دارویی  وی 
مواد موثره و اولیه بود. مقاومت هایی در تولید این 
مواد وجود داشت اما توانستیم سختی های این کار را 
سپری کنیم و امروز ایران یکی از کشورهای قدرتمند 

منطقه در تولید مواد اولیه و موثره دارویی است.
نمکی گفت: کشورهایی مثل هند و چین که امروز 
اولیه دارویی هستند  از تولیدکننده های بزرگ مواد 
سختی های این راه را سپری کرده اند. هزینه کردن در 
این راه سرمایه گذاری طولانی مدت برای آینده کشور 

است و هزینه نیست.
وزیر بهداشت ادامه داد: همیشه یکی از دغدغه های 
من این بود که بنزن تولیدی در صنعت پتروشیمی 
که از مواد خام تولید مواد اولیه دارویی است به ارزانی 
صادر می شود و بعد با ۵۰ تا ۱۰۰ برابر قیمت به عنوان 
مواد اولیه صنعت دارو به خود ما فروخته می شود اما 
امروز به تولید مواد اولیه دارویی رسیده ایم و این مواد 

اولیه را در داخل تولید می کنیم.
نمکی ادامه داد: امروز با تلاش دانشمندان و شرکت 
های دانش بنیان ایران یکی از صادرکنندگان بزرگ مواد 
اولیه دارویی هم در حوزه داروهای شیمیایی و هم 

داروهای های تک است.
وی گفت: اپیدمی کووید ۱۹ گرچه بلای بزرگی برای 
دنیا بود اما درس های بزرگی هم به ما داد تا بدانیم 
ناآگاهی های انسان با وجود ادعای بزرگ چقدر زیاد 
است و کشورهای بزرگ به رغم بضاعت ها و قابلیت ها 

چندان هم قدرتمند نیستند.
نمکی افزود: در بحران کرونا توانستیم ظرف ۶۰ روز از 
واردکننده مایحتاج و اقلام مورد نیاز حفاظتی و درمانی 

به صادرکننده مطرح این اقلام تبدیل شویم.
داروهای حیاتی با وجود تحریم ها کمبود ندارند

نیز  دارو  و  غذا  سازمان  رئیس  ساز،  شانه  محمدرضا 
وزارت  ویدئویی  ارتباط  به صورت  که  مراسم  این  در 
بهداشت با هتل المپیک محل افتتاح نمایشگاه بین 
المللی فارمکس ۲۰۲۰ برگزار شد، گفت: به رغم همه 
مشکلات ناشی از تحریم ها که به ایران تحمیل شده 
است، هیچ کمبود جدی در حوزه دارویی نداریم و این 
را در تامین اقلام  دارویی  تحریم ها کمترین تاثیر 

حیاتی مردم داشته است.
وی افزود: ایران در حوزه دارو گام های مهمی در تولید 
مواد اولیه برداشته است. از خام فروشی به سمت تولید 
مواد موثره و اولیه مورد نیاز صنعت دارو گام بر می 
داریم و به سمت خودکفایی در تولید این مواد حرکت 

می کنیم.
رئیس سازمان غذا و دارو گفت: ایران از نظر مواد خام 
مورد نیاز برای تولید مواد اولیه دارویی از نعمات بی 
نظیر خدادادی برخوردار است و با توصیه وزیر بهداشت 
تجهیزات  و  واسطه  مواد  تولید  به سمت  به سرعت 
ماشین آلات مورد نیاز برای صنعت دارو گام بر می 

داریم.
وی افزود: در یک ماه گذشته افتتاحیه های مهمی در 
عرصه تولید مواد اولیه دارویی کشور داشتیم، در یکی از 
این مراسم تولید مواد اولیه استامینوفن از محصولات 
پتروشمی در اراک افتتاح شد، این مسیر ادامه دارد و 
به زودی با افزایش تولید مواد واسطه و اولیه صنعت 
دارو تراز اقتصادی و بازرگانی صنعت دارویی با افزایش 
صادرات مواد اولیه و داروهای ساخته شده مثبت می 

شود.
شانه ساز گفت: اگر بتوانیم در آینده نزدیک در تولید 
چهره  شویم،  خودکفا  دارویی  واسطه  و  اولیه  مواد 
داروسازی کشور متحول می شود. این هدف گذاری 
نقش  بنیان  دانش  های  و شرکت  است  انجام شده 
مهمی در دستیابی به این خودکفایی و تحقق جهش 

تولید در عرصه دارویی خواهند داشت.
فرامز اختراعی، رئیس سندیکای تولید کنندگان مواد 
دارویی و شیمیایی نیز در این مراسم گفت: ۶۰ شرکت 
تولید کننده مواد اولیه و واسط دارویی در کشور فعال 
هستند و اکنون حدود ۷۰ درصد مواد اولیه دارویی مورد 
نیاز صنعت داروی ایران در داخل کشور تولید می شود 
و ۱۰۰ درصد نیازهای بسته بندی صنعت دارو نیز در 

داخل تولید می شود.
وی افزود: امیدواریم با ادامه این مسیر و افزایش کمی 
و کیفی تولیدات مواد اولیه، اقلام واسط دارویی به 
قطب مهم تولید مواد اولیه وموثره دارو در سطح جهان 

تبدیل شویم.

با وجود صنایع قدرتمند پتروشیمی  اختراعی گفت: 
ایران می تواند در تولید مواد واسط و اولیه صنعت 
دارو و حتی صنعت مواد آرایشی و داروهای کشاورزی 
و دامی به قطب مهم تولید این محصولات در منطقه و 
دنیا تبدیل شود و هم اکنون هم در این زمینه به کشور 

صادر کننده تبدیل شده ایم.
وی ادامه داد: حدود ۲۰۰ شرکت دارویی و تولید کننده 
مواد موثره و بسته بندی در کشور فعال هستند و ۹۸ 
درصد داروهای مصرفی کشور در داخل تولید می شود.

کرونا در ایران
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3 اجتماعی

استاندار البرز اعلام کرد که براساس گزارش دانشگاه علوم 
پزشکی البرز ، این استان وارد وضیت قرمز شیوع کرونا 

شده است.
عزیزاله شهبازی روز گذشته در بازدید از دانشکده دندانپزشکی 
البرز بیان داشت: با این حال  وضعیت استان به صورت 
مداوم در حال رصد است و ارتباط تنگاتنگی با دانشگاه علوم 

پزشکی البرز داریم.
استاندار البرز اضافه کرد: از امروز در شیب تندی قرار گرفتیم 

که می تواند خساراتی را برای ما داشته باشد.
وی با بیان اینکه باید از طریق رسانه ها اطلاع رسانی 
و آگاهی بخشی بیشتری داشته باشیم، گفت: ورود به 
وضعیت قرمز خبر بدی است ولی به ناچار باید اعلام 
از  استفاده  و  پرهیز شود  غیرضروری  تردد  از  که  کنیم 
ماسک ضرورت دارد و این الزام قانونی در ستاد ملی کرونا 

اجباری شد.
وی ادامه داد: تمام زیرمجموعه کادر بهداشتی و درمانی و 
بخش خصوصی در مقابله با کرونا اقدامات شایسته ای از 

خود به جای گذاشتند..
شهبازی با بیان اینکه از ۲۹ بهمن  سال گذشته قرارگاه 
زیستی برای مقابله با کرونا در استان شکل گرفت، گفت: 
در این زمینه تیم منسجم اورژانس البرز نیز بسیار مجرب 

عمل کرد.
استاندار البرز در بخش دیگری از سخنانش بیان داشت: با 
پیگیری های صورت گرفته وعده داده شد که بیمارستان 
فردیس تا پایان سال به بهره برداری برسد و بیمارستان شهر 
جدید هشتگرد نیز از پیمانکار قبلی گرفته شد و به سرعت 

تکمیل می شود.
سپاه  بیمارستان  احداث  خصوص  در  گفت:  شهبازی 
پاسداران انقلاب اسلامی نیز پیگیری های لازم را داریم و 

بیمارستان کمالشهر نیز در حال پیشرفت است.
وی افزود: اکنون دانشکده دندانپزشکی البرز در بین ۴۴ 
دانشکده کشور در رتبه پانزدهم قرار دارد و پذیرش دانشجوی 

این دانشکده از سراسر کشور است.
شهبازی با بیان اینکه برای تکمیل دانشکده دندانپزشکی 
البرز کمک های لازم را خواهیم داشت، ادامه داد: البرز در 
ارایه خدمات الکترونیکی و تشکیل پرونده الکترونیک جزو 

پیشگامان کشور بود.

»البرز« چه خبر؟

»استاندار«:

البرز وارد وضعیت قرمز شیوع کرونا شد

»رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز«:

زنگ خطر کرونا در البرز به صدا درآمد

رانش زمین مانع توسعه گازرسانی در طالقان است

دکتر حسین کریم با اشاره به اینکه در استان البرز طی 
دو هفته گذشته آمار بیماران سرپایی، بستری و موارد 
انتقالی به بخش های مراقبت های ویژه با افزایش مواجه 

بوده است، اظهار کرد: این شیب متأسفانه تند است.
وی افزود: در ۲۴ ساعت گذشته تعداد موارد قطعی و 
مشکوک مبتلا به کرونا که به بیمارستان ها و مراکز 
درمانی استان مراجعه داشته اند، در یک روز به ۹۰۰ نفر 

رسیده است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان البرز گفت: تعداد 
بیماران کرونایی بستری در بیمارستان های استان نیز که 
به کمتر از ۱۰۰ نفر رسیده بود، از شب گذشته با شیب 

صعودی از ۳۸۸ نفر فراتر رفته است.
وی تاکید کرد: از مردم استان درخواست داریم به کادر 
درمان کمک کنند تا وارد فاز قرمز بیماری کرونا نشویم؛ 

چون وارد این مرحله شدن فوق العاده خطرناک است و 
می تواند منجر به اعمال محدودیت هایی شود.

دکتر کریم با تاکید بر اهمیت استفاده از ماسک توسط 
مردم گفت: با توجه به اینکه طی مصوبه ستاد کلی مقابله 
با کرونا استفاده از ماسک از ۱۵ تیرماه امسال اجباری است، 
از تمامی هموطنان درخواست داریم که به محض خروج از 

منزل استفاده از ماسک را فراموش نکنند.
وی بیان کرد: مردم در تمامی ساعاتی که بیرون از خانه 
هستند، استفاده از ماسک را فراموش نکنند؛ چون ثابت 
شده که ماسک بهترین روش در پیشگیری از انتقال 

ویروس کرونا است.
از  گفت:  البرز  استان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
طرفی هر فردی در طول مدتی که خارج از خانه است؛ 
شستشوی دست با آب و صابون یا استفاده از محلول 
ضدعفونی کننده برای ضدعفونی دست ها را فراموش 
نکند؛ چون دست هایشان با سطوح مختلف برخورد دارد 

که می تواند سبب انتقال بیماری کرونا باشد.
وی با تاکید بر اهمیت رعایت فاصله گذاری اجتماعی از 
سوی هموطنان عنوان کرد: مردم در هیچ تجمعی شرکت 

نکنند؛ چون شرایط کنونی سخت و بحرانی است.

مدیر عامل شرکت گاز استان البرز گفت: رانش زمین 
در طالقان مانعی برای توسعه طرح های گاز رسانی در 

مناطق شهری و روستایی این شهرستان شده است.
حسین تقی نژاد روز گذشته در نشست ستاد فرماندهی 
اقتصاد مقاومتی البرز افزود:  برای تامین گاز شهری ۳۷ 
روستا بالای سد امیر کبیرو بخش آسارا باید از طریق 
خط لوله انتقال گاز طالقان استفاده شود که حوادث غیر 
قابل پیش بینی رانش در این شهرستان موانعی را ایجاد 

کرده است.

وی گفت: در تلاش هستیم تا طرحهای گاز رسانی در 
طالقان به خوبی اجرایی شود.

تقی نژاد ادامه داد: ۳۷ روستای بالای سد امیر کبیر کرج  
از اوایل سال آینده در سه فاز گازرسانی می شود.

وی خاطرنشان کرد: پروژه گاز رسانی بوئین زهرا - کرج نیز 
مشکلاتی در بخش  منابع طبیعی داشت که رفع شد.

تقی نژاد افزود: اقدامات لازم در خصوص شهرک های 
صنعتی توسعه ای در اشتهارد نیز انجام گرفته و در سال 

جاری طرح های بهره برداری انجام می شود.

ما ز بالاییم و بالا می رویم!
مرغان که از هر سختی گذر 
قاف  بلندای  به  و  کردند 
خبردار  شصتشان  رسیدند، 
کار  در  سیمرغی  که  شد 
ها،  نیست  که  نه  نیست، 
هست اما آن که آن ها گمان 

می کردند، نیست.
مرغی  سی  همان  سیمرغ 
بودند که حالا قیمتشان سر به فلک کشیده بود و روی قاف 
میتینگ کرده بودند که ارزش تخم هایشان را به رخ بکشند. 
یکی گفت نسل ما به مرغ داستان لوبیای سحرآمیز می رسد 
که تخم طلا می گذاشت و حسنی آمد و از پستوی دیو قصه 

برداشت و بردش.
که  مرغیست  همان  ما،  جد  بزرگ  ننه  گفت،  یکی  آن 
بانی  در خیالات حسنی،  و  نبود  تمام شدنی  تخمهایش 

مرغداری بی سروتهی شد که تعطیلی نداشت.
یکی هم گفت، من نواده همان مرغی هستم که روزی 
بیست تا تخم می کرد و دیگری گفت چرا بیست تا و گفت 
پس چندتا و ماجرا همینطوری کش آمد و کش آمد و کش 
آمد تا هم مرغ گرانتر شد هم تخمش و هم کشش. البته 
چیزهای کشدار اغلب هم با گرانی همراهند و هم گران تمام 
می شوند. باز مرغی گفت، من ساکن خانه همسایه بودم 
و یک جورایی غاز حساب می شوم. فی الحال تومنی سنار 

باید گران تر باشیم.
اجداد  ایم،  بوده  گاو  قبلا  البته  ما  گفت  دیگر  مرغ  یک 
شد  می  هرچه  که  بودند  شیردهی  من  نه  گاوهای  ما 
دوشیدندشان تا عاقبت سرطان پستان گرفتند و شاخشان 
تاج شد و چرمشان پر درآورد و شدند مرغ، حالا که گوشت 
گوساله شده هم قیمت خون بهای ابوی سلطان گوشت، 

ارزش ما کمتر از زبان و قلم گوساله که نیست....
مبلغ  بر  اساسی  و  کرد  کم  تعارف  از  مرغی،  هر  خلاصه 
خودش و تخمشو کششو هرچه گفتیم و شنیدید افزود 
و همینطور کنتور بالا زد و بالا زد. و حالا این روزها، برای 
خرید دلار به جای ریال، قابل ارائه است. یعنی مرغ بده، دلار 
بگیر. با همین فرمان هم که جلو برویم، به زودی تخمش 

را می دهیم و دلار می گیریم...

پرونده هواپیمای اوکراینی پس از پایان 
تحقیقات به دادگاه ارجاع می شود

رئیس سازمان قضایی نیروهای مسلح با اشاره به پرونده 
هواپیمای اوکراینی گفت: تحقیقات مفصلی در این جهت 
انجام داده ایم و پس از پایان تحقیقات، پرونده به دادگاه 

ارجاع داده می شود.
گذشته  روز  بهرامی  شکرالله  والمسلمین  الاسلام  حجت 
در حاشیه مراسم تکریم و معارفه رئیس سازمان قضایی 
نیروهای مسلح استان خراسان شمالی اظهار کرد: سازمان 
محور  بر  را  خود  اصلی  برنامه  مسلح  نیروهای  قضایی 

پیشگیری از وقوع جرم قرار داده است.
از رسیدگی سعی  ادامه داد: در جرایم سبک، پس   وی 
می کنیم فرد را دوباره در نیروهای مسلح بکار گیری کنیم 

زیرا هدف ما اصلاح فرد است و نه حذف افراد.
رئیس سازمان قضایی نیروهای مسلح در خصوص آخرین 
تحقیقات  گفت:  اوکراینی  هواپیمای  پرونده  وضعیت 
نتایج خوبی  به  انجام داده ایم و  پرونده  این  مفصلی در 

رسیده ایم.
بهرامی تصریح کرد: دولت جمهوری اسلامی دیه افراد را 
پرداخت خواهد کرد، هرچند هیچ چیز جای داغ افراد را 
نخواهد گرفت اما به زودی پس از پایان تحقیقات، پرونده 

به دادگاه ارجاع می شود.

تلنگر

مکث

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده
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مراقبِ خورد و خوراکتان باشید!

آب های بسته بندی؛ منشأ  اصلی میکروپلاستیک

یک  مصرف  که  معتقدند  زیست  محیط  کارشناسان 
قطعه   ۶۰۰ از  بیش  حاوی  دریایی  نمک  از  کیلوگرم 
میکروپلاستیک است و یکی از بزرگترین منابع شناخته 
بندی  بسته  های  آب  نیز  میکروپلاستیک ها  شده 
هستند. خبرگزاری مهر گزارشی در این خصوص تهیه 
بخش های  هوادار  دنیای  انتخاب  به  که  است  کرده 

مهمی از این گزارش را در ادامه می خوانید.
مدیرکل  پسندیده؛  هوادار«، حسن  »دنیای  گزارش  به 
دفتر مدیریت پسماند سازمان حفاظت محیط زیست 
با اشاره به اینکه در اجرای قانون مدیریت پسماندها، 
سازمان حفاظت محیط زیست به عنوان مسئول نظارت 
 ۱۰ برای  حداقل  گفت:  است،  قانون  اجرای  حسن  بر 
دستگاه به صورت مستقیم در قانون مدیریت پسماندها 
و آئین نامه های اجرایی آن در حوزه اجرا، تدوین ضوابط، 
استانداردها و در بخش های نظارتی وظایفی تعیین شده 
است و سازمان حفاظت محیط زیست وظیفه دارد با 
همکاری و مشارکت سازمان ها و وزارتخانه های ذیربط 
نسبت به تدوین شیوه نامه ها و ضوابط اجرایی مورد 

نیاز اقدام کند.
او گفت: لازم است در حوزه محیط زیست دریایی و 
مناطق ساحلی، سازمان های ذیربط باید نسبت به ارائه 

گزارشی از وضعیت مدیریت پسماندها اقدام کنند.
مدیرکل دفتر مدیریت پسماند سازمان حفاظت محیط 
جلسه  پنج  برگزاری  و  آموزشی  نیازسنجی  زیست 
و  دریا  در  پسماندها  مدیریت  خصوص  در  تخصصی 
جزایر،  ساماندهی  برنامه های  نویس  پیش  تدوین 
پسماندهای گروه POPs، ساماندهی جیوه در سواحل، 
پایش پسماندهای نوار ساحلی در ماهشهر و عسلویه، 
توسعه پلاستیک های زیست تأخیر پذیر در استان های 
ساحلی، بررسی اجمالی مدیریت پسماندها در سکوهای 
نفتی برای تصویب در کارگروه ملی پسماندها از دیگر 
اقدام های انجام شده در راستای برنامه ها و سیاست های 

سازمان حفاظت محیط زیست عنوان کرد.
او ادامه داد: از سال ۱۳۹۲ تا پایان سال ۱۳۹۸ تعداد 
مراکز دفن زباله های شهری از ۳۲۰۰ مرکز دفن زباله به 
۶۶۰ مرکز دفن زباله رسیده است که با کاهش تعداد 
کانون های انتشار آلودگی که اغلب به صورت مراکز دفن 

سنتی انجام می شده است بستر مناسبی برای نظارت و 
پایش زیست محیطی فراهم کرده است.

اجرای تکالیف قانونی در پیچ و خم های مدیریتی

پسندیده با اشاره به اینکه متأسفانه در اجرای تکالیف 
قانونی علی رغم وجود قوانین مربوطه در سال ۱۳۸۴ با 
گذشت ۱۵ سال اتفاقی نیفتاده است، گفت: در سال ۱۳۹۸ 
در ارتباط با مدیریت پسماندهای حوزه نفت با همکاری 
وزارت نفت ضوابط و روش های مدیریت پسماندهای 
حوزه نفت، گاز و انرژی نهایی شد و همچنین در حوزه های 
آب و نیرو در روش های مدیریت پسماندهای صنعتی و 
معدنی ضوابطی تدوین شد که برای تصویب به شورای 

عالی حفاظت محیط زیست ارسال شد.
او با تاکید بر اینکه نقش همکاری و تعامل بین بخشی 
و فرابخشی در مدیریت بسیار حائز اهمیت است گفت: 
این مساله به یک سازمان و یا یک نهاد مربوط نمی شود، 
وقتی درباره مدیریت پسماند صنعتی صحبت می کنیم، 
بلکه  درگیر نمی کند  را  این مهم فقط بخش صنعت 
وزارت کشور، سازمان های محیط زیست، ملی استاندارد 

و برنامه و بودجه را هم شامل می شود.
محمد علیزاده؛ کارشناس محیط زیست نیز با اشاره به 
نتایج مطالعات پژوهشگاه ملی اقیانوس شناسی و علوم 
جوی گفت: میکرو پلاستی که در تمام ایستگاه های 
نمونه برداری وجود دارد، میانگین فراوانی آنها در سطح 
آب های خلیج فارس یک هزار و ۸۰۰ ذره بر کیلومتر 

مربع است.
او با بیان اینکه مصرف یک کیلوگرم از نمک دریایی 
در  از ۶۰۰ قطعه میکرو پلاستیک است  حاوی بیش 
مصرف  نمک  گرم   ۵ حداکثر  روزانه  فرد  که  صورتی 
می کند و حدود ۳ میکرو پلاستیک در روز وارد بدن 
خود کرده است، گفت: یکی از بزرگترین منابع شناخته 
شده  بندی  بسته  آب های  پلاستیک ها،  میکرو  شده 
است، بطری های آب یک بار مصرف به ازای هر لیتر 
تا ۴۴ قطعه میکرو پلاستیک است و ۴۸  حاوی ۲ 
درصد از میکرو پلاستیک های جمع آوری شده از جنس 
پلی اتیلن و ۲۸ درصد پلی پروپیلین و ۱۷ درصد پلی 

استایرن است.

پایتختگزارش

نهایی شدنِ دستورالعمل اجرایی ون کافه ها در تهران

»غدیر مهدوی« خبر داد؛

طرح های پژوهشی سال ۹۹ مرکز پژوهش های شورای 
شهر کرج فراخوان شد

دستورالعمل های اجرایی برای وضعیت ون کافه ها، بازارهای 
و ساماندهی  و سنگین  فروش خودروهای سبک  و  خرید 
کیوسک ها در شهر انجام شده است که به زودی مراحل بعدی 

برای اجرای آن تکمیل خواهد شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سیدعلی مفاخریان در این جلسه 
با اشاره به گستردگی و تنوع فعالیت در حوزه ساماندهی 
گفت: کنترل و مدیریت جمعیت گونه های جانوری در شهر، 
موضوعات مربوط به اصناف یا انتقال مشاغل مزاحم بخشی 
از تکالیف است که نظم بخشی به شهرهای ما وابسته به 

اقدامات اصولی درباره آنان است.
مدیر عامل شرکت ساماندهی صنایع و مشاغل شهر در ادامه 
ون  وضعیت  برای  اجرایی  دستورالعمل های  کرد:  تصریح 
کافه ها، بازارهای خرید و فروش خودروهای سبک و سنگین و 
همین طور ساماندهی کیوسک ها در شهر نیز انجام شده است 
که به زودی مراحل بعدی برای اجرای آن تکمیل خواهد شد.
مفاخریان با تاکید بر اینکه مشوق ها و تسیهلات اقتصادی 
در انتقال صنایع و مشاغل مزاحم از محدوده شهری می تواند 
راهگشا باشد، اظهار کرد: لازم است که میزان و نوع آن در 

و  فنی  ویژگی های  همچنین  شود.  طرح  وزیران  هیأت 
محتوایی بانک اطلاعات و سامانه خدمات الکترونیکی در 
خصوص ساماندهی صنوف، مشاغل و فعالیت های شهری 

هم باید مشخص شود.

به گفته رئیس مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی شورای 
اسلامی شهر کرج، فراخوان طرح های پژوهشی سال ۹۹ 

این مرکز اعلام شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، غدیر مهدوی در تشریح این خبر 
شورای  راهبردی  مطالعات  و  پژوهش  مرکز  داشت:  اظهار 
اسلامی شهر کرج با هدف مدیریت طرح های مطالعاتی 
مدیریت  در  علمی  تحقیقات  کردن  کاربردی  و  تحقیقاتی 
شهری از اعضاء هیات علمی دانشگاهها، مراکز تحقیقاتی، 
موسسات پژوهشی و فناوری دولتی و غیر دولتی دعوت 
می کند با ارسال طرح نامه های پژوهشی در این فراخوان 

شرکت کنند.
او گفت: این مرکز در راستای افزایش بهره  وری خدمت رسانی 
به شهروندان و ارایه مستندات علمی و مشورتی به اعضاء و 
کمیسیون های تخصصی شورای اسلامی شهر کرج از مراکز 
علمی- پژوهشی، مؤسسات تحقیقاتی و پژوهشگران جهت 
انجام طرح های مطالعاتی و پژوهشی مورد نیاز شهر کرج 

دعوت به  عمل می آورد.
رئیس مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی شورای اسلامی 
شهر کرج به شرایط ارسال طرحنامه پژوهشی اشاره کرد و 

گفت: ضروری است پژوهشگران به عناوین اولویت پژوهشی 
پژوهشی  طرحنامه های  ارائه  از  و  نموده  توجه  ارائه شده 
تکراری اجتناب نمایند، زیرا طرحنامه های پژوهشی انتخاب 
شده از این عناوین در اولویت نخست بررسی خواهند شد و 
طرحنامه های خارج از فراخوان به شرط بدیع و نوآورانه بودن 

دریافت و در اولویت دوم مورد بررسی قرار خواهند گرفت.
مهدوی تصریح کرد: انجام طرح پژوهشی توسط اشخاص 
حقوقی )دانشگاه ها و مراکز علمی و پژوهشی مورد تأیید 
وزارت علوم، تحقیقات و فن آوری و وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی، شرکت های مهندسین مشاور دارای مجوز 
رسمی از مراجع ذی صلاح( برای این مرکز در اولویت نخست 
قرار دارد. اشخاص حقیقی پیشنهاد دهنده پژوهش حداقل 
باید دارای مدرک کارشناسی ارشد در رشته مرتبط با موضوع 

پیشنهادی باشند.
او گفت: پژوهشگران جهت ارائه پیشنهاد پژوهشی خود، 
فرم طرحنامه پژوهشی )فرم شماره ۱( را با مراجعه به سایت 
مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی شورای اسلامی شهر کرج 
چارچوب  منوی   ،RSC.KARAJ.IR الکترونیکی   آدرس  به 
پژوهشی، زیرمنوی فرم ها دریافت نموده و پس از تکمیل به 
همراه مستندات )به شرح ذیل( به دبیرخانه مرکز پژوهش 

شورای شهر کرج تحویل کند.
مهدوی به مستندات طرح نامه پژوهشی اشاره کرد و افزود: 
معرفی نامه  شده،  تکمیل  فرم  از  شده  پرینت  نسخه  یک 
پژوهش )با امضاء معاون پژوهشی دانشگاه یا مدیرعامل 
و  علمی  شناسنامه  پژوهشی(،  موسسات  و  شرکت ها 
پژوهشی )رزومه( پیشنهاد دهنده اصلی طرح هستند که 
دبیرخانه مرکز پژوهش از دریافت طرحنامه های ارسالی خارج 
از قالب فرم  مورد تائید مرکز )فرم شماره ۱(، فاقد امضای 

پیشنهاد دهنده پژوهش و فاقد معرفی نامه معذور است.
او تاکید کرد:  ضروری است فایل WORD و PDF طرحنامه 
به همراه فایل رزومه و تصویر معرفی نامه پیشنهاد پژوهشی 
به پست الکترونیک مرکز پژوهش شورای شهر کرج به آدرس  

RSC@KARAJ.IR ارسال شود.
اولویت های پژوهشی شورای شهر  مهدوی گفت: عناوین 
و شهرداری کرج در سال ۱۳۹۹ در سایت مرکز پژوهش و 
آدرس  به  کرج  شهر  اسلامی  شورای  راهبردی  مطالعات 

الکترونیکی RSC.KARAJ.IR قابل مشاهده است.

شهری

مدیریت شهری
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روزنامه

5 ورزشی

از روزی که سیاسیون وارد ورزش شدن فاتحه ورزش خوانده 
شد. بودن »علی کفاشیان« در راس فدراسیون فوتبال یعنی 
مضحکه یعنی یک شوخی بی معنی و یعنی یک فاجعه! 
کفاشیان  مثل  خودشان  آوردند  را  کفاشیان  که  کسانی 
هستند. کفاشیان ثمره تولید سیاسیون در ورزش است. 
وزیر ورزش و جوانان یک کفاشیان شش دانگ است. دلال 
ها مشکل اصلی ورزش هستند. »علی دایی«، »امیرقلعه 
نویی«، »فرشاد پیوس«، »فرهاد مجیدی«، »علی کریمی« 

و... سرمایه های اصلی این ورزش هستند. 
به فیفا نباید دروغ بگوییم. محسن فراهانی از واگن قطار 
پای صحبت  وقتی  است.  آمده  ورزش  به  خاتمی  آقای 
فدراسیون  اسبق  رئیس  مصطفوی«  »داریوش  مهندس 
فوتبال می نشینی و با وی در خصوص فوتبال همکلام 
می شوی دوست داری این همکلامی و مصاحبت با وی 
هر چه بیشتر ادامه داشته باشد تا ناگفته های فوتبال از 
دل پیر دیر این ورزش بیرون بیاید. فوتبال مدت هاست که 
حال و روز خوبی ندارد به بیماری صعب العلاجی دچار شده 
که جراحی هم دیگر کارساز نیست و هر روز و هر ساعت 
خبرهای ناخوشایندی به گوش می رسد که مقبول خانواده 
بزرگ ورزش و جامعه میلیونی نیست و فیفا منتظر است 
تا با گزارشات غلط خودمان ما را تحریم و تعلیق کند. به 
همین منظور گپ و گفت و گویی انجام دادیم با مهندس 
مصطفوی -رئیس اسبق فدراسیون فوتبال- که خلاصه آن را 

در ادامه می خوانید: 
- به نظرم فوتبال فراتر از یک ورزش است. این رشته جذاب 
ورزشی با تمام رشته های دیگر ورزشی تفاوتی صد چندان 
دارد. هم از نظر جمعیتی هم از نگاه اقتصادی و هم از 
نظر تبلیغاتی؛ به همین خاطر این ورزش نزد یکایک دست 

اندرکاران و مسئولان از جایگاه ویژه ای برخوردار است.
- وقتی از فوتبال ورزش اول این کشور صحبت می کنی 
اداره کنندگانش هم باید از لحاظ تخصص، کارایی، صداقت 
و شفافیت سازی هم اول باشند که متاسفانه این چنین 
نیست. تخصص و کاردانی به باندگرایی تبدیل شده و دروغ 

و افترا از سوی بالاترین مقام فدراسیون فوتبال همانند گفتن 
کلمه نامیمون »کلاه گذاشتیم سر فیفا!« به یک امر طبیعی، 
عادی و روزمره مبدل گشته که فقط و فقط باید تاسف خورد 

و گریست به داشتن چنین مردانی در فدراسیون فوتبال.

از روزی که سیاسیون وارد ورزش شدند فاتحه ورزش   -
خوانده شد. تجربه به ما نشان داد این آقایان جز ضرر و 
زیان برای ورزش سود دیگری نداشتند. در صورتی که می 
توانستند در وزارت خانه های دیگر منشا خدمات خوبی 

باشند.

زنان  و  مردان  شده.  سیاسیون  قربانی  امروز  ما  ورزش   -
متخصص و کاربلد یا خانه نشین هستند یا داغدار این 

فوتبال بی در و پیکر. 
- من از فوتبال سخن می گویم. نه از سیاست و اقتصاد! 
زبان من و امثال من فوتبالی است. عمر من عمر ورزشی 
است نه عمر سیاسی و نه عمر مداهنه گویی و تملق! عمر 
من و امثال من عمر فوتبالی است که به آن افتخار می 

کنیم.
- شما ملاحظه می کنید روزی که آقای خاتمی رئیس 
جمهور شد، آقای محسن فراهانی به ریاست فدراسیون 
فوتبال منصوب شد. دوباره تاکید می کنم »منصوب« شد. 
چون به دستور صریح آقای خاتمی به آقای هاشمی طبا 
-رئیس وقت سازمان تربیت بدنی- این امر صورت پذیرفت. 
چون آقای فراهانی در صندلی واگن قطاری نشسته بود که 
کنارش آقای خاتمی بود و انتهایش آقای مهندس هاشمی 
طبا! شما در کجای دنیا سراغ دارید فدراسیونی با تخصیص 
اعتبار چهل و پنچ میلونی رهسپار جام جهانی شود و 
پس از چند روز، رئیسش را به علت بیماری دروغین و 
خودساخته و پرداخته عزل کنند و شخصی را منصوب کنند 
که هیچ سابقه ای در ورزش نداشته باشد؟ انتصابات این 
چنینی موجب شد تا اشخاصی همچون آقای کفاشیان در 
ورزش فوتبال بروز و ظهور پیدا کنند. کجای دنیا سراغ دارید 
آدمی مثل کفاشیان را از بانک مرکزی بیاورند ابتدا رئیس 
فدراسیون دوومیدانی کنند و سپس سکان مهم ترین رشته 
این یعنی  به دستش بسپارند؟  را  ورزشی یعنی فوتبال 
مضحکه! شما جز خنده از کفاشیان چیز دیگه ای دیدید؟ 
آن کسانی که کفاشیان را آوردند خودشان مثل کفاشیان 
هستند. از بعضی از روسای هیات های ورزشی استان ها 
گرفته تا افراد شرکت کننده در مجمع انتخابات که اکثریت 

آن ها مثل کفاشیان هستند.

- کفاشیان ثمره تولید سیاسیون در ورزش است. خود وزیر 
ورزش یک کفاشیان شش دانگ است که متاسفانه نه 
پاسخگو است و نه پیگیر اتفاقات بد و هنجارشکن موجود 

در ورزش.
- فیفا امروز با کسی شوخی ندارد و نمی توان دَم آن ها را 
دید تا هرکاری بخواهیم انجام بدهیم. فیفا با مدارک و ادله 
با ما صحبت می کند نه با سیاست و فردگرایی به همین 
خاطر ما باید براساس مقررات و قوانین فیفا که شاید در 
بعضی مواقع با سیاست های ما همخوانی ندارد حرکت 

کنیم.
- مگر می شود طی چند ماه چندین مربی برای تیم ملی 
انتخاب کرد و قرارداد منعقد نمود و یکی پس از دیگری 
آن ها را عزل کرد؟ این ها نشانه های عدم مدیریت در 
فدراسیون فوتبال و به خصوص وزارت ورزش و جوانان است 
که حضور دلال ها را در انعقاد این قراردادها نمی توان کتمان 
کرد. انتخابات نادرست این مربیان یعنی ضرر و زیان چهل 

میلیون دلاری برای این مملکت و ورزش!
- درورزش ما مردان بزرگان نامداری هستند که می توانند 
منشا خدمات ارزنده و سازنده ای برای فوتبال باشند. همگی 
از  نباید  بودند؛ چرا  تیم ملی  ارزنده  و  بازیکنان خوب  از 
وجودشان بهره مند شویم؟ این ها و دیگر بازیکنان تیم 
ملی سرمایه های اصلی ورزش هستند که همیشه آماده 
خدمتگزاری به تیم ملی بوده و هستند. من اعتقاد راسخ 
آینده  و  به مربیان متخصص خوش فکر  دادن  بها  دارم 
نگر ایرانی یعنی تحول در فوتبال، یعنی آسودگی خیال در 
ورزش. ضمن آن که به مربیان بزرگ دنیا احترام می گذارم و 
اعتقاد دارم در مقاطعی باید از تجربیات آن ها استفاده کنیم 

تا به سرمنزل مقصود برسیم.

گفت و گو

»داریوش مصطفوی« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

از روزی که سیاسیون به ورزش آمدند فاتحه ورزش خوانده شد 
در دنیای نکونام ها تو علیمنصور باش؛

داستان مشت های گره کرده!
یکی از جذابیت های اصلی 
تقابل  دنیا،  تمام  در  فوتبال 
تیم  با  بازیکنان  یا  مربیان 
اگر  است،  سابقشان  های 
بخواهیم به نمونه های ایرانی 
این موضوع نگاه کنیم، عکس 
به  را  متفاوتی  های  العمل 

چشم دیده ایم.
استقلالی ها شاید در ایران بیش از هر تیمی چنین اتفاقی را 
تجربه کرده اند. از گذشته تا به امروز، از ناصر خان حجازی، 
منصوریان  علیرضا  و  نویی  قلعه  امیر  پورحیدی،  منصور 
گرفته تا همین هفته گذشته که جواد نکونام در مقابل 
استقلال قرار گرفت، هوادران استقلال رفتارهای متفاوتی از 

پیشکسوتان تیمشان در لباس حریفان دیدند.
محبوب شدن یا منفور شدن در فوتبال، ممکن است فقط 
در چند ثانیه اتفاق بیفتد، شاید با یک گل یا حتی شاید با 

یک مصاحبه.
چیزی که در فوتبال ایران به وفور اتفاق می افتد حاشیه 
است، حواشی جدید فوتبال ایران از بازی استقلال و فولاد 
شروع  داور  غریب  و  عجیب  قرمز  های  کارت  داستان  و 
شد، اما موضوعی که هواداران استقلال را به شدت آزرده 
خاطر کرد، کارت های نادرست مهدی سیدعلی نبود، رفتار 
های عجیب جواد نکونام در کنار زمین، بیش از هرچیز 
دل هواداران استقلال را به درد آورد. کسی که لقب جواد 
لالیگایی را از هواداران آبی گرفت و دو سال از بهترین سال 
های فوتبالش را در استقلال تهران گذراند و گل قهرمانی 
در لیگ برتر را به ثمر رساند، شاید اگر کمی حرفه ای تر 
با استقلالی ها تا می کرد و خصومت های شخص اش با 
مجیدی را به زمین مسابقه نمی کشاند، همچنان محبوب 
آبی ها می ماند. بی احترامی نکونام فقط به زمین مسابقه 
ختم نشد و او همچنان دست از توهین کردن برنمی داشت، 
نکونام در برنامه شب های فوتبالی هم حرف های بدی را 
به استقلال و فرهاد مجیدی نسبت داد و هدف او با مقایسه 
استراماچونی و مجیدی فقط ایجاد حاشیه و دودستگی بین 
هواداران استقلال بود، رفتاری به مذاق آبی ها اصلا خوش 

نیامد و نکونام را از چشم هوادادان استقلال انداخت.
اگر  و  بزرگی شود  مربی  تواند  آینده می  در  نکونام  جواد 
پشتکار فعلی اش را در زمینه مربیگری هم ادامه دهد، چه 
بسا در سال های بعد در استقلال هم از او استفاده شود، 
اما خود او هم می داند که برخورد عجیبش با هواداران 
برای خراب کردن فرهاد  استقلال و تلاش بی وقفه اش 

مجیدی محبوب از چشم هواداران آبی دور نمی ماند.
مشت های گره کرده نکونام در مقابل استقلالی ها، آن ها 
را یاد همین حرکت امیر قلعه نویی در دیدار )مس کرمان- 
استقلال( انداخته بود، شاید داستان مشت های گره کرده 
برای آبی ها تمامی نداشته باشد، کسانی که نان استقلال 
را خوردند ولی برای بزرگ شدن و به چشم مردم آمدن به 

استقلال و استقلالی پشت کردند.
دل هواداران استقلال با امثال امید نورافکن و جواد نکونام 
مثل  بزرگی  انسان  رفتار  اما  شود،  نمی  صاف  هیچوقت 
علیرضا منصوریان همیشه به خاطر آبی ها می ماند، کسی 
که به احترام هواداران استقلال، از روی نیمکت بلند نمی 
شد که مبادا دلی بشکند، پس در دنیای جواد نکونام ها تو 

بیا و علیمنصور باش...

یادداشت

محمدرضا ولی زاده آلاشتی

سامان خدائی  خبرنگار

  خبرنگار

»نسیمه غلامی«:

از تصمیمات پراسترس سازمان لیگ کلافه شدیم
عضو تیم ملی فوتسال زنان گفت: مدتی است که سازمان 
لیگ تصمیمات خود را برای ادامه مرحله حذفی لیگ برتر 
از این شنبه به آن شنبه موکول می کند. آرامش نداریم و 

از این بلاتکلیفی کلافه و خسته شده ایم.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »نسیمه غلامی« 
روز گذشته اظهار داشت: سال گذشته تیم شرکت ملی 
حفاری اهواز تا روزهای پایانی در رده نخست جدول قرار 
داشت اما در مرحله پلی آف سوم شد.  شاید با مس ر 
فسنجان بازی کنیم و ببازیم. به همین دلیل دوست 
داریم تا مرحله حذفی برگزار شود. نمی دانم چرا »شیرین 
نصیری« مسئول برگزاری مسابقات فوتسال زنان به ما 
می گوید این شنبه یا آن شنبه تصمیم قطعی برای تاریخ 
برگزاری مرحله پلی آف گرفته می شود. نمی دانم این شنبه 

چه زمانی می رسد.
وی افزود: از اسفند سال گذشته تاکنون در حال تمرین 
هستم و از تمرین بی هدف خسته شده ام.  سازمان لیگ 
یا بگویند که این مسابقات برگزار می شود تا تکلیف خود 
را بدانیم یا اگر برپا نمی شود تصمیم دیگری بگیریم. اگر 
وضعیت خوزستان قرمز است چرا برای مردان اینگونه 
نیست و تنها برای فوتسال زنان رنگ وضعیت تغییر 
می کند. هیج فرقی بین زنان و مردان ورزشکار نیست. 
اگر فینال فوتسال مردان برپا شده فینال فوتسال زنان نیز 

می تواند برگزار شود.
عضو تیم هیات فوتبال خراسان گفت: خواهش می کنم 
هر چه سریعتر اعلام کنند که آیا این مسابقات برگزار 
بازیکنان چهار تیم حاضر در مرحله  یا خیر.  می شود 

پلی آف کلافه و خسته شده اند. اگر فصل آینده شهریور یا 
مهر آغاز شود، حداقل باید ۲۰ روز استراحت داشته باشیم. 
از طرف دیگر اردوهای تیم ملی و بازی های داخل سالن 

و جام ملت های آسیا را نیز پیش رو داریم.
وی یادآور شد: مسئولان فدراسیون فقط به فوتبال یا 
فوتسال مردان اهمیت می دهند و همانگونه که حتی 
مبلغ اندکی از پول های آنان را نمی گیریم، توجهی هم به 
ما نمی شود. یکسال بازی می کنیم و ۷۰ میلیون تومان 
می گیریم اما مردان در یک فصل پنج میلیارد تومان پول 
می گیرند. می دانم که فوتبال یک ورزش جهانی و اولین 
ورزش کشور است و در آن شکی نیست. اما اگر مسئولان 
فدراسیون اهمیت کمی هم برای ما قایل شوند، چیزی 

از آنان کم نمی شود.

بانوان
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اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

ورزشی

وزارت ورزش و به تبع آن ادارات کل ورزش استان ها، باشگاه 
ها و بخش های خصوصی به ورزش بانوان توجه لازم نمی 
کنند و بین ورزشکاران آقایان و بانوان تفاوت های اساسی 
قائل می شوند و در تمامی رشته های ورزشی تفاوت قائلند!
متاسفانه در تورق مجلات و صفحات ورزشی روزنامه ها هم 
به به عینه می بینیم که نگاهی کمرنگ به ورزش بانوان 
دارند و متاسفانه در همه زمینه ها مردان به لطف رسانه 
ها از زنان پیشی گرفته اند!؟ در موفقیت های برون مرزی 
نیز بانوان کمتر به چشم می آیند و وقتی صفحات روزنامه 
ها را ورق می زنیم و به مطالب مندرج در رسانه به ویژه 
خبرگزاری ها نظرمی افکنیم بدون اغراق بر این باور یقین 
حاصل می کنیم که به ایجاد فاصله بین ورزشکاران زن و 

مرد، دامن می زنند!
اما آنچه مسلم است اینکه زنان در اغلب رشته های ورزشی 
با عملکرد خوب واثر گذارشان در میدان های بین المللی و 
جهانی با برافراشتن پرچم مقدس جمهوری اسلامی برای 
کشور عزیزمان ایران افتخارآفرینی می کنند، ولی در کجای 
صفحات این روزنامه ها ومجلات ورزشی فلسفه وجودی 
ورزش بانوان به معنای واقعی لحاظ می شود؟! کدام رسانه 

باید مشوق زنان ورزشکار باشد؟ آیا رسانه ها نیز برحسب 
وظیفه و رسالت حاضر هستند در پرداختن به ورزش بانوان 
از یکدیگر پیشی بگیرند؟ ورزشکارانی که با حفظ پوشش 
و حجاب اسلامی حتی در مسابقات انفرادی نظیر ووشو، 
تکواندو، جودو، کاراته، قایقرانی، شنا، شیرجه، ژیمناستیک، 
های  ورزش  در  و  و...  تیراندازی  بدمینتون،  برداری،  وزنه 
در  و...  فوتسال  و  بسکتبال  والیبال،  فوتبال  مثل  تیمی 
مسابقات برون مرزی برای ما با ارزش ترین افتخارات را 
کسب می کنند، نباید درحد و اندازه های مردان مورد توجه 

مسئولان ورزش قرار بگیرند؟
دختران شجاع، بی باک و سرشار از استعداد کشورمان که 
در میدان های بزرگ جهانی با قابلیت های بالای خود در 
برابر رقبایی که دارای رنکینگ های یک و دو رقمی هستند 
به نتایج قابل تحسین و ارزشمندی دست پیدا می کنند در 
کجا باید مورد توجه ویژه قرار بگیرند؟ چرا بانوان نباید برابر با 

مردان از تسهیلات و سقف قرادادها برخوردار باشند؟!
»هاجر دباغی« غزال تیزپا و خانم گل تیم فوتبال سپاهان 
در  خود  زدنی  مثال  های  قابلیت  و  اراده  با  که  اصفهان 
کمترین زمان، مجوز حضور در تیم ملی را به دست آورده 
و از محبوبیت فراوانی در بین بانوان فوتبال دوست به ویژه 
فوتبالیست ها برخوردار می باشد، متولد دوم فروردین سال 
۱۳۷۸ است که از ۱۴ سالگی با فراگیری فنون و مهارت های 
فوتبال با مربیگری خانم جزایری در مسابقات ناحیه پنج 
آموزشگاه های استان اصفهان حضور پیدا کرد و یک سال 

بعد به تیم ملی دعوت شد.
وی که در تمامی  تیم های ملی رده های سنی زیر ۱۶ 
سال و ۱۹ سال و بزرگسالان عضویت داشته، در بازی های 

آسیایی و مقدماتی المپیک به عنوان برترین گلزن تورنمنت 
اصفهان،  سال ۹۷  بازیکن  برترین   »۲۰۱۷« روسیه  سوچی 
خانم گل آسیای مرکزی جام کافا، خانم گل لیگ برتر بانوان 
در سال۹۸ که سابقه چهار سال بازی در لیگ برتر و کسب 
مقام قهرمانی لیگ برتر با تیم آینده سازان میهن نجف آباد 
و عنوان سومی با تیم سپاهان  را در کارنامه درخشان خود 
هوادار«  »دنیای  روزنامه  با خبرنگار  وگویی  در گفت  دارد، 
عنایت  و  توجه  مورد  امیدواریم  که  داشته  ابراز  سخنانی 
مسئولان ورزش اعم از وزارت ورزش و جوانان، فدراسیون 
فوتبال، ادارات کل ورزش و جوانان و مدیر عاملان باشگاه 
های سراسر کشور به ویژه دو باشگاه بزرگ و نامدار سپاهان 

و ذوب آهن اصفهان واقع شود.
دباغی در پاسخ به سئوال های خبرنگار ما این گونه آغاز 
سخن کرد: در ابتدا با انتقاد از سازمان لیگ برتر، روی سخنم 
با فدراسیون فوتبال کشور و همچنین با دو باشگاه مطرح 
سرمایه  بانوان  بخش  در  که  است  آهن  ذوب  و  سپاهان 
گذاری می کنند. از فدراسیون انتظار داریم حق دو درصدی 
پرداختی مبلغ قرارداد بانوان شامل بخشودگی شود تا برای 
ورزش بانوان هزینه شود. و اما در مورد بخش های خصوصی 
سراسر کشور به ویژه دو باشگاه بزرگ سپاهان و ذوب آهن، 
امیدواریم با افزایش بودجه به سقف قرارداد های بانوان و 
همسان سازی با سقف قراردادهای آقایان نگاه مثبت داشته 
باشند و در این راستا اصحاب رسانه ها نیز از حمایت ورزش 

بانوان دریغ نورزند .
بازیکن شاخص و خوش تکنیک فوتبال بانوان سپاهان به 
مبلغ قراردادها اشاره کرد و گفت: مبلغ قراردادهای بانوان 
بسیار ناچیز است و حتی قابل مقایسه با بازیکن معمولی 

و نیمکت نشین آقایان هم نیست! اما از حق نگذریم به 
صراحت باید اذعان کنم که مسئولان باشگاه سپاهان تمام 
امکاناتی را که در اختیار تیم لیگ برتری آقایان قرار می دهد 
به همان نسبت نیز در اختیار تیم بانوان قرار داده و الحمداله 

از این بابت دغدغه ای نداریم.
وی اظهار امیدوای کرد که با افزایش بودجه این دو باشگاه 
سرشناس سقف قرارداد های بانوان هم افزایش پیدا کند تا 

موجب دلگرمی و انگیزه بیشتر بازیکن ها شود.
انتظارات  به  اشاره  با  پایان  در  فوتبال سپاهان  گل  خانم 
اهالی ورزش فوتبال و جامعه ورزش بانوان استان اصفهان 
افزود: انشالله با افزایش بودجه و سقف قراردادها و به همت 
همبازی هایم در تیم سپاهان سعی می کنیم قدم ها را 
فراتر و محکم تر از گذشته برداریم و به یاری خدا امسال 
جام قهرمانی را برای هواداران سپاهان به ارمغان بیاوریم 
و دل دوستداران فوتبال اصفهان به ویژه هواداران سپاهان 

را شاد کنیم.

هنوز مشخص نیست لیگ برتر کشتی ازاد  سال ۹۹ از چه 
گیری  اوج  بلاتکلیفی  این  دلیل  شد.  خواهد  آغاز  زمانی 
مجدد بیماری کرونا و نگرانی مسئولین از شیوع مجدد آن 
در سراسر کشور است. پیشاپیش قرار بود این مسابقات 
از ابتدای مرداد ماه آغاز شود اما با توجه به سیر صعودی 
بیماری در اقصی نقاط جاان از جمله ایران، اتحادیه جهانی 
کشتی هرگونه فعالیت ورزشکاران این رشته را تا شهریور 
ماه به تعویق انداخت. از سویی به نظر می رسد ستاد بحران 
کرونا در کشورمان حداقل تا یک ماه آینده اجازه روشن شدن 
چراغ لیگ کشتی را نخواهد داد همانطور که در نشست اخیر 

این ستاد بر وقوع چنین امکانی خط بطلان  کشید.
با تمام این اوصاف دست اندرکاران فدراسیون و تیم هایی 
که برای حضور در لیگ اعلام آمادگی کرده اند  امیدوارند هر 
چه زودتر شرایط برای برگزاری لیگ فراهم شود.  مسابقاتی 
که با توجه به تاخیر یک ساله بازی های المپیک می تواند 
بازار کم رونق ورزش اول را گرم تر کند.از سوی دیگر مهم 
ترین وجه برگزاری لیگ انتفاع مالی و اقتصادی آن است 
که باعث خواهد شد جیب خالی این روزهای کشتی گیران، 
مربیان و حتی فدراسیون را پر پول کند. جایی که بر اثر ماه 
ها تعطیلی ورزش و لزوم حفظ آمادگی جسمانی، قهرمانان 
بی آنکه ریالی درآمد داشته باشند با مشکلات اقتصادی 

مبارزه می کنند. شرایط خطیری که کم و وبیش قاطبه 
مردم با آن دست به گریبان اند.

با تمام این احوال و با وجود حساسیت های مذکور امسال 
تیم های قابل توجهی برای حضور در لیگ برتر کشتی آزاد 
و فرنگی اعلام آمادگی کرده اند. تیم هایی که اگر حضور 
آن ها صرفا به اعلام آمادگی ختم نشود و رنگ واقعیت به 

خود بگیرد می توان به برگزاری لیگ قدرتمند امیدوار شد.
فدراسیون  لیگ  سازمان  -رئیس  نصیرزاده  عبدالمهدی 
کشتی- امید فراوان دارد حداقل ۸ تیم آزاد و ۸ تیم کشتی 
فرنگی پای در میدان لیگ بگذارند. البته تعدادی از این تیم 
ها همانند بازاربزرگ ایران، سینا صنعت ایذه، اترک خراسان 
شمالی و دانشگاه آزاد اسلامی که عناوین برتر سال گذشته 
را در کارنامه خود دارند و به طور اتوماتیک امکان حضور در 
لیگ امسال را دارند با این وجود خبرها از حضور اسپانسر ها 
و تیم های قدرتمند دیگری حکایت دارد از جمله اینکه قرار 
است دریاچه ارومیه از آذربایجان غربی، تیم هایی از استان 
خوزستان،  زنجان،  کرمانشاه،  مازندران،  شهرسیرجان،  یزد، 
خراسان، تهران و... به جمع لیگ برتری ها اضافه شوند. اگر 
چنین اتفاقی رخ دهد و ادعای آنان به واقعیت بپیوندد در 
آن صورت می توان امید داشت امسال شاهد لیگی پر سر و 
صدا و قدرتمند باشیم.  لیگی که بتواند تا حدود قابل قبولی 
منافع ورزش اول، فدراسیون، حامیان مالی، سازمان متولی 

و نیروهای دخیل در مسابقات را تامین کند.
مدعیان به خط می شوند

آوازه حضور تازه وارد ها و پیش دستی برخی تیم های 
جدید در جذب کشتی گیران سرشناس، مدعیان بزرگی چون 
بازار بزرگ را به صرافت انداخته تا بلافاصله دست به کار 
شده و تعدادی از بهترین کشتی قهرمانان را به خط کنند. 
جذب ۱۲ چهره شاخص کشتی آزاد از جمله نامدارانی چون 
حسن یزدانی، محمدحسین محمدیان، قاسم پور، اطری، 
گلیج، احسان پور، نصیری، ابراهیمی و..  گام نخست تیمی 
است که تا دو سال قبل با نام بیمه رازی افتخارات فراوانی 
در داخل و جام باشگاههای جهان به دست آورد و از سال 
قبل با شکل و شمایل و نام جدید پای در میدان گذاشته 
است. البته این تغییر شکل صرفا در نام و جمع کادر فنی 
به وجود آمده وگرنه دو محور اصلی هدایت و سازماندهی 
یعنی حامی مالی و مدیر و سرپرست توانمند تیم همچنان 
در صحنه حضور دارند و انتظار می رود امسال نیز بخت اول 
قهرمانی باشند هرچند کیومرث مهرابی مدیر و سرپرست 
با تجربه تیم های کشتی آزاد و فرنگی بازار بزرگ اعتقاد 
تازه وارد  آمادگی برخی تیم های  اعلام  به  با توجه  دارد 
و تلاش آنان برای جذب مربیان و کشتی گیران شاخص، 
پیش بینی رقابت تیم ها و نفرات حساس خواهد بود با این 
وجود  اقتدار و صلابت تیم های بازار بزرگ همانند سال قبل 

خواهد بود و ما برای دفاع از عنوان قهرمانی آماده ایم. تمام 
تمهیدات را برای دستیابی به عنوان قهرمانی لیگ و جام 
باشگاه های جهان خواهیم اندیشید. مهرابی در عین حال 
تاکید دارد نباید تیم های دیگر را دست کم گرفت. در واقع 
حکایت تیم های تازه وارد حکایت مدعیان ناشناخته ای 
است که چه بسا برای تیم های قدیمی دردسر ساز شوند. 
شاید تیم دریاچه ارومیه یکی از آن ها باشد که توانسته با 
چهره های شناخته شده ای چون محمدطلایی، بهروز یاری 
و هادی حبیبی در مقام مدیر و مربی حرف های زیادی 
برای گفتن داشته باشد. احمد کیانی حامی مالی این تیم 
هدف از حضور تیم دریاچه ارومیه را حمایت از ورزش ملی 
عنوان می کند و اینکه علاقمند است خدمتی برای استان 
مستعدی چون آذربایجان غربی انجام دهد. وی تاکید دارد 
در عین حال که نیم نگاهی به فینال لیگ دارد اما حاضر 
نیست رقابت سالم در شان ورزش ملی را فدای خواسته 
های نامعقول کرده باشد. حرکت در مسیر هدف با شیب 
ملایم مقصد مورد نظر این حامی مالی جدید لیگ کشتی 
است. یقینا تیم ها، مربیان و حامیان مالی دیگر نیز بیکار 
نخواهند نشست و برای موفقیت از هیچ کوششی فروگذار 
نمی کنند فقط امیدواریم  عاملی که جهان  متمدن امروز از 
جمله ورزش را تحت تاثیر خود قرار داده فروکش کند تا 

امکان برگزاری مسابقات لیگ فراهم شود...

اختصاصی

دیدگاه

»هاجر دباغی« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:  

مبلغ قراردادهای بانوان بسیار ناچیز است
چرایی نادیده انگاری بانوان در ورزش 

آغاز یارگیری تیم های کشتی برای حضور در لیگ ۹۹؛ 

خط و نشان بازار بزرگ برای رقبای تازه وارد
محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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شهرداری فردیس در نظر دارد بر اساس بودجه مصوب سال 1399 ، پروژه های ذیل را از طریق برگزاری مناقصه عمومی به متقاضیان واجد شرایط به شرح ذیل واگذار نماید.لذا از کلیه 
متقاضیان دعوت به عمل می آید از تاریخ انتشار نوبت اول آگهی جهت خرید اسناد مناقصه با مراجعه به امور قراردادهای شهرداری واقع در جاده ملارد جنب پارک منظریه خ 16 متری حافظ 
بلوار فرگاز انتهای بلوار شهید تهرانی مقدم روبه روی شهرک بهارستان شهرداری مرکزی فردیس ، ضمن واریز مبلغ 2/000/000 ریال به عنوان هزینه خرید اسناد به حساب 400819688645 
نزد بانک شهر شهرداری و ارائه رسید آن نسبت به اخذ اسناد مناقصه اقدام نمایند . جهت دریافت اسناد داشتن یکی از گواهی های مندرج در قسمت ستون گواهی لازم)جدول ذیل( ، 

معرفی نامه ممهور به مهر و امضای مدیرعامل یا دارنده پروانه کسب یا نمایندگی مجاز ، روزنامه آخرین آگهی تغییرات اعضای شرکت ،  کد اقتصادی و گواهینامه صلاحیت ایمنی و مالیات بر ارزش افزوده معتبر الزامی است. سایر اطلاعات 
و جزئیات در اسناد مناقصه درج شده است .هزینه آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد ، هرگاه برندگان نفر اول ، دوم و سوم مناقصه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند ، سپرده آنان به ترتیب ضبط خواهد شد . شهرداری فردیس در رد یا قبول 
هر یک از پیشنهادها مختار است و به غیر از سپرده شرکت در مناقصه کلیه اسناد و مدارک مربوط به متقاضیان نزد شهرداری باقی می ماند. پیشنهادات می بایست در پاکت های مجزا)الف - ب - ج( لاک و ممهور به مهر شرکت شده و تا 

پایان وقت اداری روز دوشنبه مورخ 99/04/23 به دبیرخانه شهرداری تحویل داده شود. جلسه کمیسیون مناقصات شهرداری در روز  سه شنبه مورخ  1399/04/24 ساعت 12:00 در محل دفتر شهردار فردیس برگزار خواهد شد.

آگهی مناقصه عمومی - نوبت دوم

برآورد مبلغ ریالی پروژهشرح عملیاتردیف
مبلغ سپرده شرکت 
مدتدرصد نقد و تهاترحداقل  گواهی لازممحل اجرادر مناقصه  به ریال

1
خرید پمپ های ضد 

الکتیریسیته
9/500/000/000475/000/000

محل مورد تایید سازمان 
آتش نشانی فردیس

پروانه کسب مرتبط با موضوع
یا شرکت های تولید کننده مرتبط با موضوع 

یا نمایندگی مجاز
یکماه %100 نقد

2
خرید خودرو با کاربری 

آتش نشانی
29/500/000/0001/475/000/000

محل مورد تایید سازمان 
آتش نشانی فردیس

پروانه کسب مرتبط با موضوع
یا شرکت های تولید کننده مرتبط با موضوع 

یا نمایندگی مجاز
یکماه %100 نقد

3
خرید شیرهای 

هیدرانت
3/800/000/000190/000/000

محل مورد تایید سازمان 
آتش نشانی فردیس

پروانه کسب مرتبط با موضوع
یا شرکت های تولید کننده مرتبط با موضوع 

یا نمایندگی مجاز
یکماه %100 نقد

تاریخ انتشار نوبت اول  99/4/4                                                                                                                                                                                                                شهرداری فردیس

فرض کنید مجبور شده اید با کسی که از او نفرت دارید، مذاکره 
کنید. حالا چه باید کرد؟ می توان با اطمینان گفت که گاهی 
لازم می شود با انسانی غیرمنطقی، مذاکره کنید. شما باید 
بتوانید در چنین شرایطی به درستی با فرآیند مذاکره روبه رو 
شوید. هر انسان غیرمنطقی را نمی توان درمان کرد. پس چه 
باید کرد؟ زمانی که با چنین انسان هایی بر سر میز مذاکره 

مواجه شدید، سه نکته را در ذهن داشته باشید:
- در جمله های خود، در مورد رفتارهای طرف مقابل صحبت 

کنید و نه شخصیت طرف مقابل

- در مورد احساسات خودتان صحبت کنید و نه در مورد دیگران
- رفتار خود را تغییر دهید. مجبور نیستید احساس خود را 

تغییر دهید
اجازه دهید که هر یک از این نکات را به صورت مستقل مورد 
بحث قرار دهیم. اما به یاد داشته باشید اگر احساس نفرت و 
ناراحتی از طرف مقابل را در ذهن خود حفظ کنید، نمی توانید 

مذاکره اثربخشی با او داشته باشید.

صحبت در مورد رفتارها و نه شخصیت طرف مقابل

 این جملات را که در شرایط واقعی، توسط مذاکره کنندگان 
مورد استفاده قرار گرفته است در نظر بگیرید: »با جک اصلا 
نمی توان کار کرد«، »لری همیشه وقتی که برای بودجه بندی 
با او جلسه دارم، تبدیل به یک آدم عوضی می شود«، »الیزابت 
که یکی از تامین کنندگان ما است، در جلسه مذاکره فروش، 

یک انسان کاملا روانی است.«
این جملات، همگی به شخصیت طرف مقابل اشاره دارند. 
پیش  فرض چنین جملاتی این است که طرف مقابل، به دلیل 

ویژگی های شخصیتی خود، چنین رفتاری را از خود بروز 
می دهد. خطرناک ترین کلمه در این گونه اظهار نظرها، کلمه 
»همیشه« است. وقتی که می گویید فلان شخص همیشه 
در  وی  رفتار  معتقدید  واقع  در  می کند،  رفتار  گونه  این 
شخصیت او ریشه دارد و نه در شرایط محیطی. این سبک 
حرف زدن، صرفا به ترور شخصیت طرف مقابل منجر می شود.
راه حل چیست؟ به جای حرف زدن در مورد شخصیت طرف 
مقابل، در مورد رفتارهای او صحبت کنید. این جملات همگی 
در مورد رفتارهای طرف مقابل صحبت می کنند: »من از اینکه 
جک چند دفعه و به صورت متوالی دیر به جلسه می رسد ناراحت 
هستم«، »من شیوه رفتار لری با سایر اعضای جوان تر تیمش را 
قبول ندارم«، »وقتی الیزابت بعد از رسیدن به توافق و دادن تعهد 

به قولش عمل نمی کند، خیلی ناراحت و عصبانی می شوم.«

درمورد احساسات خود صحبت کنید

وقتی به طرف مقابل می گویید: »تو مثل دیوانه ها رفتار می کنی«، 
»او به همه حمله می کند«، »او حوصله من را سر می برد«؛ تمام 

مسوولیت  رفتارهای خود را نیز بر گردن کس دیگری می اندازید. 
سعی کنید با پذیرفتن مسوولیت احساسات خود نسبت به 
دیگران، بخشی از مسوولیت اتفاقات منفی ایجادشده در یک 
رابطه را به عهده بگیرید. حتی وقتی نمی توانید احساسات خود را 

تغییر دهید، می توانید لااقل مسئولیت آن ها را بپذیرید.

رفتارهای خود را تغییر دهید

حتما تا به حال مجبور شده اید بر حسب شرایط زندگی، روابط 
بغرنجی با دیگران برقرار کنید، روابطی که برای حفظ کسب وکار 
مجبور می شوید به آن تن دهید، اما به دلایل مختلف برایتان 
اضطراب ایجاد می کند. شاید تلاش هایتان برای تغییر و بهبود 
احساستان نسبت به طرف مقابل، با شکست مواجه شده 
باشد. ممکن است مدت های طولانی با خودتان در مورد آن 
رابطه و نحوه مدیریت آن، صحبت کرده باشید. ممکن است 
به خودتان قول داده باشید که احساس تان را نسبت به طرف 
مقابل تغییر دهید. اما هنوز هم نسبت به آن شخص احساس 
بدی دارید. این کاملا طبیعی و منطقی است که نسبت به 
کسی، احساس ناراحتی یا نفرت داشته باشید. لااقل فعلا 
تلاش نکنید آن احساس را تغییر دهید. در عوض بکوشید 
رفتار خود را تغییر دهید. در این شرایط، رفتاری انفعالی 
نداشته باشید. به این فکر کنید که در ۱۰ روز آینده ممکن 

است چه نوع همکاری هایی با آن شخص داشته باشید.

ارتباط موثر

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛  

مذاکره با افراد منزجرکننده

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه

آگهی مزایده اموال غیرمنقول )اسناد رهنی( پرونده اجرایی 
کلاسه 9400783

به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق ششدانگ یک قطعه زمین که در آن ساختمان 
ساخته شده به مساحت 285/02 متر مربع باقیمانده 1251 فرعی از 155 اصلی واقع 
در جوادآباد ذیل صفحه 37 دفتر 221 به نام میرهاشم فاضلی ثبت و سند مالکیت 
صادر گردید به حدود و مشخصات: شمالا در دو قسمت اول به طول 6/21 متر 
دیوار به دیوار پلاک 7884 فرعی از 155 اصلی دوم به طول 9/69 متر دیوار به دیوار 
باقیمانده پلاک 1251 فرعی از 155 اصلی شرقا به طول 22 متر دیوار به دیوار پلاک 
7796 فرعی از 155 اصلی جنوبا در سه قسمت اول به طول 6 متر و سه سانتی متر 
مربع در و دیواری است به طول 5/68 متر دیواریست سوم به طول 4/01 متر در و 
دیوار است هر سه قسمت به خیابان یازده متر و یک سانتی متری موجود غربا به 
طول 23/15 متر دیوار به دیوار باقیمانده پلاک 1251 فرعی از 155 اصلی سپس برابر 

سند قطعی 83189-88/9/28 دفتر 32 کرج به هوشنگ پورزند منتقل گردید و برابر 
سند رهنی 11312-92/7/17 دفتر 935 تهران در رهن بانک شهر می باشد که طبق 
نظریه مورخ 98/9/30 کارشناس رسمی به مبلغ 28/500/000/000 ریال ارزیابی شده، 

نشانی ملک: خیابان برغان گل آرای جنوبی ابتدای خ شهید ریوندی پ 77 و 79
نظریه کارشناسی: در زمان بازدید در محدوده پلاک مورد نظر یک ساختمان ویلایی 
در یک طبقه به عنوان مسکونی به مساحت حدود 238 متر مربع مشتمل بر اتاق 
های خواب هال و پذیرایی سرویس کامل آشپزخانه. دارای سیستم گرمایش بخاری و 
سرمایش کولر و انشعابات آب و برق و گاز اسکلت فلزی نما سنگ می باشد. در زمان 
بازدید بنا بر اظهارات ساکنین پلاک مذکور در اختیار مستاجر بوده که در خصوص مدت 
و میزان اجاره اطلاعاتی داده نشد. ششدانگ پلاک فوق از ساعت 9 الی 12 روز شنبه 
مورخ 99/4/28 در اداره اجرای ثبت کرج واقع در میدان آزادگان ابتدای خیابان مطهری 
از طریق مزایده به فروش میرسد. مزایده ششدانگ پلاک از مبلغ 28/500/000/000 ریال 
شروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا فروخته می شود. لازم به ذکر است پرداخت 

بدهی های مربوط به آب، برق، گاز اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در 
صورتی که مورد مزایده دارای آنها باشد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری 
و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده 
برنده مزایده است. ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی گردد مزایده روز اداری بعد 
از تعطیلی در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد. ضمنا پلاک مورد رهن فاقد 
بیمه نامه می باشد. همچنین وفق ماده 136 آئین نامه اجرا شرکت در مزایده منوط 
به پرداخت ده درصد از مبلغ پایه کارشناسی به حساب سپرده ثبت و حضور خریدار یا 
نماینده قانونی وی در جلسه مزایده است برنده مزایده مکلف است مابه التفاوت مبلغ 
فروش را ظرف مدت 5 روز از تاریخ مزایده به حساب صندوق ثبت تودیع نماید و در 
صورتیکه ظرف مهلت مقرر، مانده فروش را به حساب سپرده ثبت واریز نکند مبلغ 
مذکور قابل استرداد نبوده و به حساب خزانه واریز خواهد شد. در اینصورت عملیات 

فروش از درجه اعتبار ساقط و مزایده تجدید می گردد.  99/104/ف
  رئیس اجرای ثبت اسناد کرج - ایرانی بجندی »از طرف: والح واجاری«


